
Zápis ze schůze předsednictva z 23/11/2013 

 

Přítomni: Aleš Trtil, Míra Oros, Vítek Fedra, David Bzirký, Jakub Havel, Rober Kulhánek, Linda 

Mišková 

 

po konferenci LAA jsme si v zasedačce na asociaci udělali schůzi :-) 

 

Poděkovali jsme Broňce za spolupráci během roku, která se s programem 5 stala docela 

náročnou a dojednali jsme při té příležitosti zbylé finance k programu 5, po vrácení dotace z 5. 

11. nám zbývá 170.560,- Kč 

 

Předsednictvo odsouhlasilo doplacení pojistky na navijáky a odvijáky ve výši 7.500,- Kč, na 

příští sezonu budeme opět požadovat tento produkt a rádi bychom ho i finančně podporovali ve 

stejném formátu (tj. 500,- Kč na rok na naviják/navijákáře) 

 

Z adresy predsednictvo(at)svazpg.cz byl odeslán email správcovi majetku pana Lobkowitze o 

vytvoření startoviště na hoře Říp. 

 

Kniha o přelech od Míry Volného - svaz na valné hormadě dostal madnát ke garanci účtu pro 

výběr peněz na knihu - přesto M. Volný zažádal na Asociacii LAA o podporu k vydání knihy, 

nyní se čeká na jednání mezi J. Brskovským a M. Volným o způsobu realizace, kalkulace a 

grafického zpracovnání.  

 

Předesdnictvo svazu požádalo Jana Fridricha o pokračování ve funkci zástupce svazu na 

mezinárodních jednáních (EHPU apod.) 
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